

Title (en)

ELECTROMAGNETIC FLUID CONDITIONER.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM ELEKTROMAGNETISCHEN KONDITIONIEREN VON FLÜSSIGKEITEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE CONTIONNEMENT ELECTROMAGNETIQUE DE FLUIDE.

Publication

EP 0050111 A1 19820428 (EN)

Application

EP 80901011 A 19800415

Priority

US 13918080 A 19800411

Abstract (en)

[origin: WO8102846A1] A fluid treatment device including a length of pipe (7) having an inlet (60) and an outlet (70), said length of pipe (7) being straight, a shaft (127) centrally within the pipe (7), bearing means (151, 153) of dielectric material supporting the shaft (127) for rotation within the pipe (7), said shaft (127) including an agitating structure responsive to flow through the pipe (7) to agitate fluid while in the pipe (7), and a coil (8) annularly arranged about the pipe (7) and agitator structure including structure to connect to a source of electrical energy, said coil (8) providing means to provide a magnetic field of between 500 and 800 oersted.

Abstract (fr)

Un dispositif de traitement de fluide comprenant une longueur de tube (7) ayant une entrée (60) et une sortie (70), cette longueur de tube (7) étant droite, un arbre (127) monte au centre à l'intérieur du tube (7), des moyens de palier (151, 153) en matériau dielectrique supportant l'arbre (127) en rotation dans le tube (7), cet arbre (127) comprenant une structure d'agitation sensible à l'écoulement à travers du tube (7) pour agiter le fluide dans le tube (7), et une bobine (8) annulaire montée autour du tube (7) et la structure d'agitation comprenant une structure de connexion à une source d'énergie électrique, ladite bobine (8) ayant des moyens pour créer un champ magnétique de 500 à 800 oersted.

IPC 1-7

B01D 35/06

IPC 8 full level

C02F 1/48 (2006.01)

CPC (source: EP)

C02F 1/485 (2013.01); **C02F 2201/483** (2013.01); **C02F 2303/22** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LU

DOCDB simple family (publication)

WO 8102846 A1 19811015; EP 0050111 A1 19820428

DOCDB simple family (application)

US 8000426 W 19800415; EP 80901011 A 19800415